
 

MESTO SENICA 

Mestský úrad Senica  Štefánikova 1408/56, 905 25 Senica 

                                                                           

                                        

 

Zápisnica 

zo zasadnutia finančnej komisie, konaného dňa  12. 12. 2017 na  MsÚ Senica 

 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  1. Návrh rozpočtu mesta a organizácií v jeho riadení na roky 2018, 2019 a 2020 

 

     2. Dodatok VZN č. 3A – o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné  

                     stavebné odpady na rok 2018 

 

                 3. Dodatok VZN č. 49 – o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl 

                     a školských zariadení na území mesta Senica 

  

      4. Rôzne:  

                   - správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky  

                     k 31.12.2016 

                     - zmluva o spolupráci a združení finančných prostriedkov – projekt BIG SK-AT. 

 

 

 

             Zasadnutie komisie začalo o 14.30 hodine na MsÚ, otvorila ho predsedníčka 

finančnej komisie Ing. Ľubica Vyletelová, ktorá privítala  prítomných a oboznámila ich 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený so zmenou o doplnený bod 

programu – „Akčný plán mesta na roky 2018-2020“, ktorý sa prerokoval ako prvý. 

Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 5 členov, Ing. Peter Švec, Ing. Klaudia Zríniová, 

Mgr. Ing. Jana Skalová a Mgr. Ivana Mičová sa ospravedlnili. 

K 1. bodu  programu bola prizvaný  Mgr. Ľuboš Hazucha. 

 

 

K bodu 1.  

 

    Úvodné slovo k „ Akčnému plánu mesta na roky 2018 – 2020“ predniesol prizvaný Mgr. 

Ľuboš Hazucha . Akčný plán mesta sa stáva súčasťou programového rozpočtu mesta a bude 

sa takto schvaľovať  každý rok. Tiež ako rozpočet mesta ho bude možné každoročne 

uzneseniami MsZ dopĺňať a meniť podľa potrieb mesta.  Akčný plán  je súčasťou PHSR 

mesta na roky 2016-2022. 

 

  S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0     

     

Finančná komisia odporúča  MsZ schváliť „Akčný plán mesta na roky 2018 – 2020“. 

 

 

 

 

 

 



K bodu 2.  

 

K predloženému materiálu podal vysvetlenie Ing. Róbert Mozolič, vedúci finančného 

oddelenia. Oboznámil prítomných s významnými položkami rozpočtu, rozpočet mesta na rok 

2018 je zostavený s prebytkom 51 078,00 Eur. Cieľom pre rok 2018 ako aj doposiaľ je 

znižovanie úverovej a záväzkovej zaťaženosti mesta. 

  

     S T A N O V I S KO  komisie č.2:  Hlasovanie: za 4,     proti: 0,     zdržal sa: 1    

  

Finančná komisia   o d p o r ú č a   predložiť Návrh rozpočtu mesta a organizácií v jeho 

riadení na roky 2018 na schválenie MsZ a návrh rozpočtu na roky 2019 a 2020 finančná 

komisia   b e r i e    n a    v e d o m i e. 

 

 

K bodu 3.  
 

Dodatok VZN č. 3A – o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné                      

stavebné odpady na rok 2018. Informáciu k tomuto bodu programu podal Ing. R. Mozolič. 

 

Komisia  hlasovala o zachovaní pôvodnej výšky poplatku v sume 25,80 Eur. 

     S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 1,     proti: 4,     zdržal sa: 0   

   

Ako o druhom návrhu  hlasovala o pôvodnom  – navýšenie poplatku na sumu 26,- Eur. 

     S T A N O V I S KO  komisie č.3:  Hlasovanie: za 3,     proti: 1,     zdržal sa: 1     

 

 

Finančná komisia odporúča MsZ   s ch v á l i ť  dodatok VZN č. 3A s pripomienkami: 

- zlepšiť propagáciu na separovanie odpadu, 

- odporúča efektívnejšie vyberanie poplatku za drobný stavebný odpad.  

 

 

K bodu 4.  

 

Dodatok VZN č. 49 – o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl                      

a školských zariadení na území mesta Senica informoval Ing. Róbert Mozolič.  

Tento dodatok zahŕňa zvýšené poskytnutie finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku 

škôl pre školy a školské zariadenie, ktoré sú financované v rámci podielových daní. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.4:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0    

  

Finančná komisia odporúča MsZ   s ch v á l i ť  Dodatok VZN č. 49. 

 

 

K bodu 5.  

 

Vedúci finančného oddelenia Ing. Róbert Mozolič informoval komisiu o overení súladu 

konsolidovanej výročnej správy s individuálnou účtovnou závierkou a konsolidovanou 

účtovnou závierkou audítorom a o správe nezávislého audítora o overení konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31. 12. 2016. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.5:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0    

 

Finančná komisia  b e r i e    n a    v e d o m i e  tieto predložené informácie. 

 



 

     Projekt Kooperácia v oblasti vzdelávania v pohraničnom regióne SK-AT /BIG SK-AT/ 

nadväzuje na predchádzajúce projekty ocenené cezhraničnou cenou za inovácie v oblasti 

vzdelávania. Zmluvné strany sa dohodli združiť finančné prostriedky a spolupracovať za 

účelom vzdelávania a podpory vzdelávania v jazyku nemeckom detí predškolského veku, 

žiakov a pedagógov. Mesto Senica v tomto projekte zastupuje 12 obcí okresu Senica 

a celkovo je do projektu zapojených  21 materských škôl a 14 základných škôl. Harmonogram 

realizácie aktivít je plánovaný na 39 mesiacov, so začiatkom 08/2017. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.5:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0    

  

Finančná komisia odporúča  MsZ schváliť projekt BIG SK-AT. 

 

 

     Ďalej  v bode rôzne komisia prerokovala posunutie termínu prenájmu areálu v majetku 

OMS ARENA Senica, a.s. Rekreačnými službami mesta Senica, s.r.o. od 01. 04. 2018 na 

dobu neurčitú, s možnosťou budúceho získania do majetku mesta Senica. Plánovaný rozpočet 

na prevádzku futbalového štadióna pre RSMS s.r.o. vo výške 150 tis. Eur by sa rozdelil do 

dvoch častí. Suma 35 tis. Eur by sa poskytla na obdobie 1.1.2018 do 31.3.2018 formou 

dotácie OMS ARENA a.s. Senica a 115 tis. Eur pre RSMS s.r.o. od 1.4. 2018 do 31.12.2018.  

 

S T A N O V I S KO  komisie č.5:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0    

  

 

  Finančná komisia   odporúča MsZ takto predložený návrh  na schválenie. 

 

 

 

 

 

                                                                                  Ing. Ľubica Vyletelová   

                                                                                    predsedníčka komisie 

 

 

 

Zapísal: M. Rišková – tajomníčka FK 


